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PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 9 februarie 2022 în cadrul şedinţei extraordinare cu convocarea de îndata a
Consiliului Local Dolheşti, care are loc în sala de şedinţe a Primăriei comunei Dolheşti, ora 0830.

Prin Dispoziţia primarului nr.41 din 04.02.2022, au fost convocaţi un număr de 13
consilieri în funcţie, cu invitaţia secretarului comunei nr. 750 din 04.02.2022.

Dna. secretar Rotaru Nina, face prezenţa nominală a consilierilor prezenţi la şedinţă şi
constată că din 13 consilieri în funcţie, sunt prezenţi 12 consilieri, dna consilier Ilie Maria a
anunțat că are o programare la un cabinet medical la ora 9,00 și nu pot ajunge la ședință.

Dna secretar general, Rotaru Nina, informează că este asigurat cvorumul, şedinţa este legal
constituită şi lucrările şedinţei pot începe.

Președintele de ședință, dl. Iliuțe Constantin, declară deschise lucrările ședinței și dă
cuvântul dlui. primar, Cristinel-Neculai Bărculescu pentru a prezenta proiectul ordinei de zi:
1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal încheiat în ședința ordinară a consiliului local din

data de 31 ianuarie 2022;
Prezentat : Nina Rotaru, secretar general al comunei

2.Proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local pe anul 2022, estimările pentru anii
2023, 2024, 2025 si a utilizării excedentului bugetului local în sumă de 412.620 lei pentru
finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare (51.540 lei în cadrul proiectului „Imbracăminte
bituminoasă ușoară în satul Dolheștii Mici” și 361.080 lei pentru execuţie „Modernizare,
renovare si dotare camin cultural sat Dolhestii Mari, comuna Dolhesti,
judetul Suceava”)înregistrat sub nr. 264 din 17.01.2022.

Inițiator: Prof.Cristinel Neculai Bărculescu-primar
3. Proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și

personalul contractual din Primăria comunei Dolhești, județul Suceava, înregistrat sub nr. 711
din 03.02.2022;

Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu 12 voturi „pentru”.
Dna. secretar general Rotaru Nina amintește prevederile art.228 din OUG nr. 57/2019 cu

privire la conflictul de interese, consilierii fiind obligați să anunțe la începutul dezbaterilor
interesul personal pe care îl au în problema respectivă.

Preşedintele de şedinţă, dl.Iliuțe Constantin prezintă punctul unu al ordinei de zi:
1.Supunerea spre aprobare a procesului verbal încheiat în ședința ordinară a consiliului
local din data de 31 ianuarie 2022;
Dna secrecretar anunță că procesul verbal a fost afișat pe site -ul Primăriei în termenul legal de 3

zile de la ședința care a avut loc pe 31.01.2022, a fost transmis ficărui consilier făcând parte din
materialele ședinței, înreabă dacă sunt modificări sau completări?

Întrucât nu sunt modificări și completări se supune la vot procesul verbal încheiat în ședința
ord. din 31.01.2022 ,se aprobă cu 12 voturi ,,pentru”.
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În continuare se prezintă punctul 2 al ordinii de zi, proiectul de hotărâre privind aprobarea
bugetului local pe anul 2022, estimările pentru anii 2023, 2024, 2025 si a utilizării excedentului
bugetului local în sumă de 412.620 lei pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii
de dezvoltare (51.540 lei în cadrul proiectului „Imbracăminte bituminoasă ușoară în satul
Dolheștii Mici” și 361.080 lei pentru execuţie „Modernizare, renovare si dotare camin cultural
sat Dolhestii Mari, comuna Dolhesti, judetul Suceava”)

Discuții:
Dl. primar Bărculescu Cristinel-Neculai arată în cuvântul dumnealui, că motivul prezenței

fizice a consilierilor la ședință, a fost pentru a le prezenta și ceea ce s-a făcut până în prezent în
comună și ce se va mai face și în ce stadiu se află unele proiecte care se află în derulare, pentru a
ști consilierii ce să răspundă dacă sunt întrebați de cetățenii comunei.

Referitor la proiectul de hotărâre de aprobare a bugetului local pe anul 2022, dl primar arată că
având în vedere configurația scenei politice la nivel județean și național, dl. președinte Flutur a
înțeles nevoia comunei Dolhești pentru a se dezvolta și la împărțirea bugetului a alocat o sumă
considerabilă pentru comuna Dolhești și anul trecut am primit sume bune pentru dezvoltarea
comunei.
- În continuare dl. primar prezintă situatia din satul Dolheștii Mari, începe cu finalizarea
proiectului de alimentare cu apă. Apa este în conducte și după aprobarea bugetului se vor face
demersuri în ce privește stabilirea taxei de racordare la apă a cetățenilor și se va da drumul la apă,
se va începe cu zona hopeni până la Paști. Totodată se va stabili și taxa la apă care va fi plătită la
comuna Preutești.A fost recepționat în prima fază de lucrări făcute cu finanțare de la CNI sala de
sport și în procesul verbal încheiat au fost dispuse niște măsuri pe care trebuie să le îndeplineasca
Primăria pentru a primi autorizația de fucționare. Dintre acestea ar fi cumpărarea unui
transformator, deoarece s-a luat curent de la dl.Baba. Pentru sala de sport dl. primar menționează
că s-a gândit să îi dea și un nume,,Campiona Mondială Violeta Beclea” dacă consilierii sunt de
acord se va întocmi procedura de atribuire nume, a vorbit cu dânsa este de acord, va participa și la
inaugurare.
- Tot în satul Dolheștii Mari este vorba de lucrarea de la Căminul Cultural, greu s-a găsit o

firmă care să ia lucrarea, în final s-a găsit acea firma, prin luna mai se va finaliza lucrările, nu sunt
bani dar se va face un împrumut pentru a plăti lucrările și când cei de la AFIR va deconta se va
plati împrumutul, se face ca la achiziționare buldo. A fost greu cu apa pentru cămin, dar s-a reușit
până la urmă și speră ca ISU să dea avizul de funcționare deși mai sunt de făcut unele
lucrări,dotări cu bunuri care le solicită ISU.Prin curtea căminului mai sunt de făcut unele lucrări,
se va achiziționa un orologiu sus, a vorbit cu constructorul și se va achiziționa unul de la Viena ca
la Prefectură.

- Referitor la drumuri s-a asfaltat prin PNDL și CNI și din bugetul local și anul acest se va
finaliza tot. În proiect nu au ajuns bani pentru a podețe dar s-a prins bani pentru a face podețe
proprietarilor care au acces la drumurile asfaltate, vrea ca toate podețele să fie la fel.

- Tot în satul Dolheștii Mari, se va finaliza până la Paști lucrările cu iluminatul public s-a
primit cofinanțare de 1,5 miliarde lei, se va face anul acesta și aleea de la dna Ștefan la Doru.

- În satul Dolheștii Mici se va asfalta de la Ciocîrlan până la Caraiman și de la dna Vieriu la
Asofiei . Prin Anghel Salyni este depus un proiect de alimentare cu apă și construire canalizare .
- Are proiect depus prin CNI construire pod de la Costân, Herghelegiu,drumul de la Hopeni la

Valea Bouri, drumul de la Malai și de la Căieru, se face SF și anul acesta se dă drumul.



S-a depus proiect de primărie nouă, nu se știe dacă va fi anul acesta, dacă nu se va reuși, este
pentru anul viitor sau mandatul acesta.
-Este un proiect înființare Parc cu panouri fotovoltaice, s-a calculat de câtă energie este necesar

pentru toate instituțuule din Dolhești și documentația întocmită va fi depusă pentru a vedea de ce
suprafață avem nevoie și dăm drumul la proiect.
- S-a făcut o asociere de principiu cu Dolhasca și Forăști s-a solicitat avizul pentru gaz și a venit

avizul, trebuie făcut SF mai așteptăm poate mai vine vreo măsură, nu aruncăm banii pe SF.
Întrucât proiectul de hotărâre este avizat de cele trei, respectiv comisia de specialitate a

consiliului local pentru activități economico-financiare, amenajarea teritoriului și urbanism,
protecția mediului și turism, secretarul general al comunei întreabă președintele comisie cum a
avizat proiectul de hotărâre, acesta răspunde că a acordat aviz favorabil cu unanimitate de voturi.
Pentru avizul Comisiei Comisia pentru învăţământ ,cultură, sănătate şi familie, dl. președinte

anunță că afost votat cu unanimitate voturi,a acordat aviz favorabil
Avizul acordat de Comisia pentru administraţie publică, locală, juridică şi de disciplină a fost

favorabil ș a fost votat cu unanimitate de voturi.
Se supune la vot proiectul de hotărâre, se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.
În continuare președintele de ședință dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta proiectul de

hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual
din Primăria comunei Dolhești, județul Suceava.
Discuții nu sunt se supune la vot proiectul de hotărâre , se aprobă cu 12 voturi,,pentru”.

Întrucât proiectul de hotărâre este avizat de comisia de specialitate a consiliului local pentru
activități economico-financiare, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și turism,
secretarul general al comunei întreabă președintele comisie cum a avizat proiectul de hotărâre,
acesta răspunde că a acordat aviz favorabil cu unanimitate de voturi.
Avizul acordat de Comisia pentru administraţie publică, locală, juridică şi de disciplină a fost
favorabil și a fost votat cu unanimitate de voturi.
Domnul primar anunță că începând cu 1 februarie 2022 îndemnizația consilierilor locali

va fi de 10% din îndemnizația primarului comunei.
Președintele de ședință , dl.consilier Iliuțe Constantin dă cuvântul dnei secretar general al

comunei, Rotaru Nina pentru a prezenta Nota de constatare întocmită în baza verificărilor
efectuate la sediul Primăriei comunei Dolhești, județul Suceava la data de 06.12.2021.
Întrucât alte discuții nu sunt președintele de ședință declară închise lucrările ședinței și

mulțumește pentru participare.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, SECRETAR GENERAL,

ILIUȚE CONSTANTIN - consilier local ROTARU Nina- jurist


